



Конференц – обслуживание	
Комната для переговоров (1 этаж)	
1 час аренды зала (экран, проектор, флипчарт, блок бумаги (10 листов) для флипчарта, маркеры)	800,00 р./час (1-3 часа); 700,00 р./час (4-8 часов); 550,00 р./час (9-12 часов)
Конференц-зал (2 этаж)	
1 час аренды зала (экран, флипчарт, блок бумаги (10 листов) для флипчарта, маркеры)	1400,00 р./час (1-3 часа); 1200,00 р./час (4-8 часов); 1000,00 р./час (9-12 часов)
Сервис-центр	
Ксерокопирование, печать на ч/б принтере, до 10 стр.	10,00 р. / страница
Ксерокопирование, печать на ч/б принтере более 10 стр.	5,00 р. / страница
Сканирование, до 5 стр.	20,00 р. / страница
Сканирование, более 5 стр.	15,00 р. / страница
Отправка факса	30,00 р.

Уважаемые гости!

По всем вопросам Вы можете обратиться к администратору (тел. 2350).

Правила предоставления услуг по аренде конференц-залов должны быть подписаны заказчиком до начала мероприятия.

По вопросам организации банкетов, кофе-брейков, фуршетов и любых торжеств, пожалуйста, свяжитесь с нашим банкет-менеджером (тел. 4210).



Meeting room (1st floor)	
To rent a room (screen on the wall, overhead projector, flipchart, paper (10 pages) for flipchart, markers)	800,00 rub./hour (1-3 hours); 700,00 rub./hour (4-8 hours); 550,00 rub./hour (9-12 hours)
Conference-hall (2nd floor)	
To rent a hall (screen on the wall, overhead projector, flipchart, paper (10 pages) for flipchart, markers)	1400,00 rub./hour (1-3 hours); 1200,00 rub./hour (4-8 hours); 1000,00 rub./hour (9-12 hours)
Service-center (Reception)	
To make a copy of a document, print a document, less than 10 pages	10,00 rub. / a page
To make a copy of a document, print a document, more than 10 pages	5,00 rub. / a page
To scan a document, less than 5 pages	20,00 rub. / a page
To scan a document, more than 5 pages	15,00 rub. / a page
To send a fax	30,00 rub.

Dear guests!

You can ask for any help on the Reception (tel. 2350)!

The rules for the provision of conference rooms must be signed by the customer before the event.

For the organization of banquets, coffee breaks, buffets and any celebrations please contact our Banquet Manager (tel. 4210).